
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 20. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 797
Kan ministeren bekræfte, at landmænd ikke har mulighed for at deponere
overskydende medicin, som ofte opstår grundet store enhedsstørrelser, og at
dette kan medføre uretmæssig sanktionering af Fødevarestyrelsen, der regi-
strerer det købte og ikke anvendte forbrug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren
Pape Poulsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Pape.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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